
Protokół nr III/2024 

z przebiegu III Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie 

odbytej w dniu 26 czerwiec 2024 r. 
 

Ad. 1. Otwarcie III Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

        Przewodniczący Rady Gminy Pan Paweł Urbański o godzinie 15:30 otworzył III 

Sesję Rady Gminy w Trzebiechowie, stwierdził obecność 12 radnych Rady Gminy 

w Trzebiechowie. Jest to quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy. 

Umożliwia to przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych 

uchwał. Przywitał Radę Gminy, Panią Wójt Izabellę Staszak, Pana Zastępcę Wójta 

Bartłomieja Cybulskiego, Pana Mecenasa Mateusza Wartalskiego , Panią Skarbnik Ewę 

Kulik . Przewodniczący przywitał również Kierowników jednostek Panią Alinę Radoch 

Dyrektor Zespołu Edukacyjnego, Panią Ewę Bielewicz-Rapa Dyrektor 

Trzebiechowskiego Ośrodka Kultury, Pana Krzysztofa Marcinka Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz Pana Mirosława Andrasiaka Prezesa 

Zakładu Gospodarki Komunalnej. Przywitani również zostali sołtysi i wszystkie osoby  

zebrane na Sesji Rady Gminy. Pan Przewodniczący przypomniał wszystkim 

zgromadzonym, że sesja jest nagrywana i rejestrowana.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie III Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach międzysesyjnych. 

4. Informacje Wójta Gminy o działaniach podjętych w okresie międzysesyjny. 

5. Przedstawienie raportu o stanie gminy za rok 2023 i debata nad raportem.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Trzebiechów wotum 

zaufania.  

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

Budżetu Gminy  Trzebiechów za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 r.  

8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o  sprawozdaniu                        

z wykonania budżetu gminy. 

9. Przedstawienie informacji o stanie mienia Gminy Trzebiechów.  

10. Przedstawienie wniosku komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta. 

11. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy.  

12. Przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 

13. Przedstawienie, podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 

Trzebiechów.  



14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Lubuskiego przez Gminę 

Trzebiechów do realizacji części zadania publicznego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebiechów na lata 2023 – 2038.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w Przedszkolu Publicznym 

prowadzonym przez Gminę Trzebiechów. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Zielonogórskiego zadania 

zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy Trzebiechów.  

20. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Gminy. 

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie III Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 12 głosów ,,za’’. 

 

Ad. 3. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach 

międzysesyjnych. 

 

1. W dniu 24 maja 2024r. uczestniczyłem w Pikniku Rodzinnym zorganizowanym 

przez Przedszkole i żłobek w Trzebiechowie. Pogratulować organizacji                          

i podziękować całej kadrze oraz rodzicom za poświęcony czas, aby impreza wyszła 

na bardzo wysokim poziomie). 

2. W dniu 7 czerwca 2024r. wraz z wiceprzewodniczącą RG uczestniczyłem w pikniku 

rodzinnym Zespołu Edukacyjnego w Trzebiechowie, gdzie razem ze strażakami 

udzielaliśmy instruktarzu pierwszej pomocy oraz zasad zachowania się nad wodą. 

3. W dniu 10 czerwca wraz z wiceprzewodniczącą pełniliśmy dyżur w urzędzie gminy, 

podczas którego przyjęliśmy 1 interesanta, rozmawialiśmy o sprawach dotyczących 

bezpieczeństwa w okolicy przedszkola oraz ulicy Sportowej, a także al. Lipowej. 

4. W dniu 13 czerwca wraz z radnymi gminy Trzebiechów uczestniczyliśmy                    

w szkoleniu dla RG, prowadzonym przez Pana Macieja Kiełbusa w Kargowej. 

5. W dniu 15 czerwca uczestniczyłem wraz ze strażakami w dniu dziecka                          

w Radowicach, gdzie ponownie udzielaliśmy m. in. Instruktarzu z udzielania 

pierwszej pomocy, następnie uczestniczyłem w wydarzeniu kulturalnym, jakim jest 

Art. Na Winnicy, za które chciałbym bardzo serdecznie podziękować Państwu 

Cipora (organizatorom wydarzenia), zachęcam wszystkich, aby chociaż raz 

uczestniczyli w tym wydarzeniu, naprawdę warto. 



6. W dniu 16 czerwca 2024r. uczestniczyłem wraz ze strażakami w dniu dziecka           

w Ostrzycach, tam również udzielaliśmy instruktarzu z udzielania pierwszej 

pomocy. 

7. W dniu 21 czerwca 2021r. miałem przyjemność uczestniczyć w zakończeniu roku 

szkolnego 2023/2024, podczas którego było mi bardzo miło wręczyć świadectwa 

szkolne wraz z promocją do kolejnych klas. 

8. W dniu 22 czerwca uczestniczyłem wraz ze strażakami w dniu dziecka                           

w Podlegórzu, tutaj również skupiliśmy się na przekazaniu tak cennej wiedzy jaką 

jest umiejętność udzielenia pierwszej pomocy, rozmawialiśmy również o pomyśle 

zakupu defibrylatora AED wraz z kapsułą zewnętrzną, dostępnego dla 

mieszkańców, który znacznie wpłynie na poprawę bezpieczeństwa w sołectwie. 

9. W dniu 24 czerwca 2024r. wraz z wiceprzewodniczącą uczestniczyliśmy                      

w posiedzeniu wspólnym komisji Rady Gminy 

Pisma w okresie międzysesyjnym: 

-24 czerwca 2024 r zostało złożone pismo w sprawie utworzenia Klubu Radnych               

,, Razem dla Gminy Trzebiechów ’’ 

 

Ad. 4. Informacje Wójta Gminy o działaniach podjętych w okresie 

międzysesyjnym. 

1. 21 maja 2024r. odbyło się spotkanie w Urzędzie Gminy z Prezesem ZGK 

Mirosławem Andrasiakiem. 

2. 24 maja 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu szkoleniowo- informacyjnym 

Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

3. 27 maja 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu w 5 Lubuskim Pułku Artylerii              

w Sulechowie, spotkanie dotyczyło zdania i objęcia obowiązków nowego 

Dowódcy Pułku.  

4. 29 maja 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu z Panią Prezes Banku Kożuchów 

Natalią Pawlak.  

5. 3 czerwca 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu Spółki Wodnej dotyczącego spraw 

bieżących.  

6. 6 czerwca 2024r. uczestniczyłam w Konferencji Euroregionu w Kosarzynie. 

7. 10 czerwca 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu z Komendantem Miejskim 

Państwowej Straży Pożarnej Panem Łukaszem Januszewiczem.  

8. 11 czerwca 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu z Panem Sławomirem Koziełem 

dotyczącego Gminnego Programu Rewitalizacji.  

9. 13 czerwca 2024r. uczestniczyłam w VI Posiedzeniu Komitetu Monitorującego 

Program Fundusze Europejskie.  

10.  14 czerwca 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu ZLWKZ- rada budowy pałacu.  

11.  22 czerwca 2024r. odbyła się Złota Nuta Obrzycy. 

12.  24-25 czerwca 2024r. uczestniczyłam w XXXVIII Zgromadzeniu Ogólnym 

Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej w Warszawie. 
 

 



 

Ad. 5. Przedstawienie raportu o stanie gminy za rok 2023 i debata nad 

raportem. 

  
Pani Wójt oddała głos Panu Adamowi Michalczakowi Inspektorowi Nadzoru prac 

przypałacowych, aby udzielił odpowiedzi na pytania dotyczące remontu pałacu. Pan 

Michalczak opowiedział o trudnościach i defektach, które były niewidoczne na pierwszy 

rzut oka  przy I etapie remontu. Takim problemem okazał się na przykład stan belek      

na dachu, cześć z nich była do wymiany. Jedno skrzydło budynku na jakiś czas musiało 

zostać wyłączone z użytku. Utrudnieniem jest nadzór Konserwatorski, ponieważ jest    

to wydłużony czas realizacji zakończenia prac. Zaczynamy już kolejny etap czyli 

wymiana okien. Kolejność realizacji zadań przesuwa się do przodu. Okres wakacji, czas 

tych 2 miesięcy będzie bardzo ciężki, zależy nam aby wykonać jak najwięcej prac zanim 

dzieci wrócą do szkoły.  

O głos poprosił Radny Dariusz Pietruszka zadając pytanie: Czy właśnie ze względu       

na odpadające części sufitowe jedno skrzydło zostało wyłączone z użytku? 

Pan Inspektor odpowiedział, że to wszystko jest w trakcie prac. Konstrukcja belek jest 

w dobrym stanie, ale strop rzeczywiście się kruszy i odpada. Jest to strop stary 

trzcinowy. 

Radny Pietruszka zapytał również dlaczego został podpisany dokument odbioru jeśli 

prace nie zostały ukończone? 

Inspektor Nadzoru odpowiedział, iż prace jeszcze w I etapie nie zostały ukończone. 

Kolejne pytanie zadał Pan Przewodniczący Paweł Urbański w kwestii pleśni, grzyba 

czy w tym kierunku została wykonana jakaś ekspertyza? 

Pan Michalczak odpowiadając zaznaczył, iż te belki górne częściowo zostały 

wymienione lub zabezpieczone specjalnymi środkami konserwującymi. Ostatnim 

elementem będzie malowanie klas, pomieszczeń. Dach już został uszczelniony nie 

ukrywam ten remont powinien mieć miejsce już dawno. Trudna walka przed nami            

z Panią Konserwator.  

Radny Pietruszka zapytał o jakość materiałów zastosowanych do odgrzybiania 

powierzchni. 

Pan Adam Michalczak odpowiadając objaśnił działanie środków jakie zostały używane 

jak i również przedstawił dalszy plan działań w tym kierunku. 

Pan Dariusz Pietruszka dodał, że jego osobistym zdaniem to zdecydowanie za mało. 

Działanie jest powierzchniowe i jest działaniem krótkotrwałym. 

Pan Inspektor wyjaśnił, iż ściany będą obserwowane i jak będzie potrzeba przed 

malowaniem to będą podjęte kolejne działania. 

Kolejne pytanie zadał Radny Marek Hryszkiewicz dotyczące braków łupka oraz jaki 

jest czas gwarancji. Pan Michalczak zapewnił, że do zakończenia prac jeszcze sporo 

czasu i wszystkie takie braki będą uzupełnione. Czas gwarancji to 5 lat. Kolejnym 

pytaniem Radnego było zapytanie o ocieplenie pałacu. Pan Inspektor od razu udzielił 

odpowiedzi, że na takie działania i prace nie ma zgody Konserwatora. Dużą zmianą jest 

dodatkowo wymiana ogrzewania chodź moim zdaniem wentylacja powinna być dużo 

lepsza.  

Pani Wójt Izabella Staszak dodała, że I Etap to koszt ponad 4 milionów złotych 

dodatkowo 700 tysięcy wyniosły stropy zaś malowanie klas i pozostałych pomieszczeń 



wyniesie około 2 milionów. 

Radny Hryszkiewicz zapytał czy 1 września dzieci wrócą do szkoły i do swoich klas,  

czy stołówka będzie już  działać. 

W odpowiedzi Pan Adam Michalczak zaznaczył, że wszystkie prace planowane są           

w taki sposób, aby dzieci we wrześniu miały możliwość wrócić do klas, pomieszczeń 

czy stołówki. Dużym przesunięciem prac była zmiana koloru okien, zmiana dokonana 

przez Panią Konserwator. W lipcu rozpoczyna się już montaż grzejników są prace, które 

mogą poczekać i to są takie, które są odkładane na później.   

 

Głos zabrała Pani Wójt omawiając raport o stanie gminy za rok 2023. 

/ Raport dostępny po linkiem/ - https://bip.trzebiechow.pl/318/Raport_o_stanie_gminy/ 

 

Pani Wójt przekazała serdeczne podziękowania dla pracowników urzędu, kierowników 

jednostek podległych oraz wszystkich dzięki, którym wszelkie projekty, imprezy, 

zmiany na lepsze dla społeczności Gminy Trzebiechów mają racje bytu. 

Radna Szostak zadała pytanie w sprawie nowego przyłącza wody Głuchów dokładnie 

chodzi o remont SUW kiedy to dojdzie do skutku. 

Pani Wójt udzieliła odpowiedzi, iż miejscowościach takich jak Ledno, Głęboka oraz 

Podlegórz będzie to wymiana rur, a rewitalizacja SUW w Głuchowie odbędzie się jak 

zostanie rozstrzygnięty przetarg.  

Głos zabrał Radny Marek Hryszkiewicz przedstawiając swoje stanowisko dotyczące 

nadania wotum zaufania. Radny dodał, że będzie głosował przeciw i podał kilka 

przykładów potwierdzających jego decyzje. Jednym była kwestia uchwały podatkowej, 

w której moim zdaniem mieszkańcy zostali wprowadzeni w błąd, tak jak my radni. 

Wiem, że uchwała została przez Nas przyjęta, ale nadal uważam, że według tego co nam 

powiedziano był w niej błąd, czy celowy nie wiem ? Na jednej z poprzednich sesji 

została mi zarzucona agitacja, gdzie użyłem w wypowiedzi tylko nazwę Klubu. 

Kolejnym aspektem był pomysł na sprzedaż mieszkań na ulicy Parkowej, jakiś dziwny 

opór Pani Wójt jest w tej sprawie. Miało się odbyć jakieś spotkanie z mieszkańcami          

i się nie odbyło. Oznakowanie na drogach, ulicach mam wrażenie, że jest to tak, jak 

komu pasuje. Kilkukrotnie poruszaliśmy sprawę odpadów, był pomysł, aby spółka 

podjęła działania w tym kierunku, żeby nasi mieszkańcy mogli płacić mniej za odpady. 

Posterunek Policji może i jest ale nie mamy dzielnicowego           i z tego co wiem długo 

go nie będzie.  

Wiceprzewodnicząca Joanna Żbik dodała kilka słów od siebie i zgodziła się z opinią 

Radnego Hryszkiewicza. Po przeanalizowaniu raportu o stanie gminy stwierdza,               

iż pięknie jest to napisane ale jeśli chodzi o stacje uzdatniania wody w Trzebiechowie, 

to tu pozostaje wiele do życzenia. Zwłaszcza jak widzimy co się teraz dzieje,  woda w 

tym roku skażona 2 razy. Po drugie mam wrażenie, że wsie oczywiście prócz 

Trzebiechowa zostały zapomniane. Trzebiechów na bieżąco pięknie  wykoszony, 

przybrany pięknymi kwiatami. Jeśli chodzi o odpady to ja się orientowałam w innych 

gminach podzwoniłam popytałam i u Nas są jedne z najdroższych śmieci. Dodatkowo 

muszę przyznać, że kiedyś kontakt z sołtysami był dużo większy, odbywały się 

spotkania, a teraz niestety przypominacie sobie o Sołtysach jak trzeba roznieść 

informację o podwyżce za odpady lub podatki. 

Radny Hryszkiewicz zapytał również czy system SMS działa w gminie bo w takiej 

https://bip.trzebiechow.pl/318/Raport_o_stanie_gminy/


sytuacji gdy pojawia się z problem z wodą to powinna być rozsyłana taka wiadomość 

do mieszkańców, gdyż nie każdy mieszkaniec korzysta np.  Facebook. 

Sołtys wsi Gębice dodał, iż w gminie zapomina się o rolnikach i ich problemach                  

z odpadami mając na myśli folie po kiszonkach, worki po nawozach czy zużyte opony     

z ciągników. 

Radna Żbik dodała również, że problem z woda nie dotyczy tylko miejscowości,               

o których mówiła wcześniej, ale ostatnio dostawała również sygnały o brązowej wodzie 

od mieszkańców Borek, Głuchowa czy Gębic. 

Pani Wójt skrupulatnie po raz kolejny wyjaśniła, iż uchwała podatkowa nie zawierała 

błędu w uchwale, a tylko i wyłącznie w uzasadnieniu uchwały. Uzasadniła również 

oznakowanie na ulicach, nawet ostatnio zaprosiliśmy BRD Bezpieczeństwo Ruchu 

Drogowego. Głos zabrał Pan Bartłomiej Cybulski uzupełniając wypowiedź Pani Wójt     

w sprawie oznakowania konkretnie ulicy Sportowej. Wójt Izabella Staszak podała 

argumenty pod kątem sprzedaży mieszkań, jednym z nich jest brak zgody konserwatora 

zabytków na sprzedaż. Uzupełniając odpowiedzi na kolejne zarzuty Pani Wójt 

odpowiedziała, że problemy z woda są znane, SUW Głuchów już czeka na remont. ZGK 

rzeczywiście ma w umowie koszenie 2 razy do roku każdego sołectwa ale to też związek 

z tym, że nie ma kim wykonywać tych prac częściej. Śmieci tak to prawda był taki 

zamysł, aby ZGK przejęło to zadanie w naszej Gminie, ale po spotkaniu z Panem 

Wijatykiem i po przeliczeniu kosztów jakby to miało wyglądać finansowo                           

to zdecydowanie będzie dla naszej Gminy droższe rozwiązanie. 

Głos zabrał Pan Mirosław Andrasiak wyjaśniając problem z wodą. W Głuchowie             

na SUW doszło do napowietrzenia z tąd pokazał się dziwny, ciemniejszy kolor wody, 

ale woda ta nie była skażona. SUW Podlegórz tam jest problem z manganem,                            

po modernizacji jest jeszcze problem z odpowiednim ustawieniem automatyki. SUW 

Trzebiechów tu sam byłem zaskoczony jak pojawił się problem z bakterią Coli, gdyż 

jest to najlepsza instalacja. Radna Żbik i Radny  Hryszkiewicz po raz kolejny powtórzyli 

swoje uzasadnienia pod kątem decyzji o głosowaniu przeciw wotum zaufania. 

Pani Skarbnik zabrała głos i po raz kolejny skrupulatnie wyjaśniła problem w uchwale 

podatkowej. 

 

Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę o godz. 17.10 

Obrady wznowiono o godzinie 17.20 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Trzebiechów 

wotum zaufania. 
 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Gminy Pan Paweł Urbański. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 12 Radnych, 

uchwała została odrzucona   głosów ,,za’’4, ,,przeciw’’ 2, ,,wstrzymał się’’ 6 . 
 

Ad. 7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem           

z wykonania Budżetu Gminy  Trzebiechów za okres od 1 stycznia do 31 

grudnia 2023 r.  
 



Pani Skarbnik Ewa Kulik przedstawiła sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z 

wykonania budżetu. 
 

 

Ad.8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej                                  

o  sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy. 

 
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej przedstawiła Pani Skarbnik Ewa Kulik. 

 

Ad. 9.  Przedstawienie informacji o stanie mienia Gminy Trzebiechów.  

 
Informacje o stanie mienia Gminy przedstawiła Pani Ewa Kulik skarbnik Gminy. 

 

Ad. 10. Przedstawienie wniosku komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium 

dla Wójta. 
 

Pan Marek Hryszkiewicz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek 

komisji. 
 

Ad.11. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania 

budżetu gminy.  
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Marek Hryszkiewicz przedstawił opinię 

Komisji. 

 

Ad.12. Przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2023 rok. 
 

Projekt uchwały omówiła i przedstawiła szczegółowo Pani Skarbnik Ewa Kulik.  
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 12 Radnych, 

uchwała została przyjęta  jednogłośnie 12 głosów ,,za’’. 

 

 

 

Ad. 13. Przedstawienie, podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy Trzebiechów.  

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Trzebiechów Pan Paweł 

Urbański. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 12 Radnych, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie 12 głosów ,,za’’. 

 



Przewodniczący Paweł Urbański dodał kilka słów od siebie przekazując gratulacje 

w imieniu swoim i Radnych.  

 

/Uroczyste gratulacje dla Pani Wójt przez pracowników urzędu,  

kierowników jednostek oraz Rady Gminy./ 
 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Lubuskiego 

przez Gminę Trzebiechów do realizacji części zadania publicznego. 
 

Projekt uchwały omówiła i przedstawiła Pani Skarbnik Ewa Kulik. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 12 Radnych, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie 12 głosów ,,za’’ . 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2024.  

 
Projekt uchwały przedstawiła i odczytała Pani Skarbnik Ewa Kulik. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 12 Radnych, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie 12 głosów ,,za’’.  

 

Ad. 16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Trzebiechów na lata 2023 – 2038.  

 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła skarbnik Ewa Kulik. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 12 

Radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie 12 głosów ,,za’’. 
 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

 
Projekt uchwały omówiła i przedstawiła Pani Wójt Izabella Staszak. 

 

Radny Hryszkiewicz zadał pytanie w sprawie remontu kościoła w Podlegórzu, gdyż 

słyszał, że nie będzie to malowanie a naprawa dzwonnicy. 

Pani Wójt od razu sprostowała te pogłoski ponieważ dofinansowanie jest tylko na 

malowanie. Zasady projektu, dofinansowania nie pozwalają na wnoszenie zmian na co 

maja być wydatkowane otrzymane pieniążki. To będzie kontrolowane a osobą 

odpowiedzialną jestem Ja, także na pewno będzie to malowanie. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 12 

Radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie 12 głosów ,,za’’. 



 
 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w Przedszkolu 

Publicznym prowadzonym przez Gminę Trzebiechów. 

 
 Projekt uchwały objaśniła i omówiła Pani Skarbnik Ewa Kulik. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 12 

Radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie 12 głosów ,,za’’. 
 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Zielonogórskiego 

zadania zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy 

Trzebiechów.  

 
Projekt uchwały omówił i przedstawił Pan Bartłomiej Cybulski zastępca Wójta Gminy 

Trzebiechów. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 12 

Radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie 12 głosów ,,za’’. 

 

Ad. 20 . Przyjęcie Protokołu z I Sesji Rady Gminy . 
 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Protokół z II Sesji Rady Gminy, 

głosowało 12 Radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie 12 głosów ,,za’’.  

 

Ad. 21. Sprawy różne. 

 
Głos zabrała Radna Klaudia Żurawiecka prosząc o regularne przeglądy placów zabaw, 

niektóre z nich są naprawdę zaniedbane, zarośnięte. Niektóre z nich potrzebują 

konserwacji. 

Radna Ewa Marcinkiewicz zgłosiła problem z woda opadową w okolicy Kościoła i 

okolicznych posesji. W ostatnim czasie nawet była potrzeba pomoc straży pożarnej, czy 

dobrym i możliwym rozwiązaniem może być wykonanie studni opadowej. Pani radna 

Sylwia Lupa zapytała czy wiadomo coś w sprawie tej topoli która wyschła koło placu 

zabaw, no i ten staw do wykoszenia, o którym mówiłam na ostatniej sesji. Chciałabym 

tylko żeby Pan Andrasiak jeszcze tu oficjalnie powiedział, że zostanie wykoszony tak 

jak w naszej rozmowie. Kolejną osobą, która zabrała głos jest Radna Elżbieta Szostak 

pytanie jej dotyczyło pobierania przez firmę Ledrol wody z hydrantów do podlewania 

pól, kto za to płaci? Radna Bąkowska wspomniała o pochylonym słupie energetycznym 

na ul. Trojaków. Pan Radny Marek Hryszkiewicz poprosił o dostawienie koszy na 

śmieci wzdłuż chodnika ul. Sulechowskiej na wysokości stacji paliw. Radny 

potwierdził, iż ostatnio w Podlegórzu doszło do zalania ulicy i piwnic w okolicy 

Kościoła. Joanna Żbik zgłosiła problem z oświetleniem w Mieszkowie naprzeciwko 

posesji nr 8. Problemem są też choinki na tak zwanej ,,obwodnicy’’ Mieszkowo – 



Gębice ograniczają one widoczność. Dodatkowo na drodze od kurników w stronę 

Mieszkowa brakuje znaków drogowych. Sołtys wsi  Borek Renata Małowska zadała 

pytanie skierowane do Pani Wójt dotyczące decyzji i zmiany przeznaczenia funduszu 

sołeckiego, który został przeznaczony na remont dachu sali wiejskiej. Przewodniczący 

Paweł Urbański złożył podziękowania za zaproszenia na pikniki zorganizowane przez 

przedszkole i Zespół Edukacyjny, w których brałem udział ale muszę powiedzieć, że 

profesjonalizm i zaangażowanie pracowników na najwyższym poziome. Kolejną 

sprawa jaka nie powinna czekać to jest przejście dla pieszych na wysokości przystanku 

autobusowego w stronę Alei Lipowej oraz ul. Sportowej. Trzeba też się powoli 

przyjrzeć problemowi, który ostatnio pojawił się na ulicy Sulechowskiej koło stawku 

przy intensywnych opadach deszczu też pojawiają się zastoje wody.  

Pani Wójt Izabella Staszak w kolejności zaczęła odpowiadać na pytania i udziela 

wyjaśnień. Staw w Ostrzycach będzie wykoszony Pan Prezes osobiście obiecał, że 

tematu dopilnuje. Podlegórz, jeśli chodzi o studzienkę może wystarczy wyczyścić. 

Fundusz sołecki Borek podjęłam taka decyzję, gdyż nie było na co czekać. Pan, który 

wykonał naprawę dachu i tak zgodził się zrobić całość a pieniążki otrzymał w dwóch 

transzach. Tam na Sali już podłoga spuchła tak kapało z sufitu, myślę że nie było mowy 

o innej decyzji. Mieszkowo, choinki zorientujemy się dokładnie co i jak, to też będą 

przycięte. Pan Zastępca Bartłomiej Cybulski udzielił odpowiedzi na pozostałe pytania 

tj. topola w Ostrzycach, to jest bardziej skomplikowane, gdyż problem stanowi wjazd 

wysięgnika sprzętu do usunięcia drzewa, które również znajduje się tuż pod liniami 

energetycznymi. Zostanie to zrobione bliżej jesieni. Temat pobieranej wody z hydrantu 

w Lednie jest nam już znany w zeszłym tygodniu byłem z Panem Seredyńskim na 

oględzinach i właściciel firmy będzie musiał za to zapłacić, jest już tworzona umowa 

dla tego Pana. Pani Wójt jeszcze dodała odpowiedź w kwestii placów zabaw. Place 

zabaw maja coroczny przegląd my musimy to robić dla bezpieczeństwa dzieci ale zaś 

koszenie trawy na placach to już odrębna sprawa. Pani Radna Jolanta Maćkowiak 

poprosiła o udzielenie odpowiedzi na pytania i prośby przekazane na poprzedniej sesji 

tj. głazy na terenie Sali wiejskiej oraz lipa przy kościele. Pan Bartłomiej Cybulski 

udzielił odpowiedzi, jeśli chodzi o lipę byłem tam z Panem, który zajmuje się 

środowiskiem w Urzędzie i po oględzinach stwierdzono, że drzewo jest zdrowe nie 

zagraża pod żadnym kątem bezpieczeństwu. Głazy na terenie Sali są poukładane i nie 

ma możliwość, żeby zrobiły komukolwiek krzywdę.  

Radna Pani Ewa Marcinkiewicz poprosiła o informacje w sprawie remontu drogi 

ponieważ firma rozpoczęła prace ale niestety od jakiegoś miesiącu nie widać żadnych 

sprzętów. Pan zastępca od razu udzielił odpowiedzi, firma ma jeszcze dość długi termin 

na ukończenie prac, podłoże już mają przygotowane pod wylanie masy asfaltowej 

myślę, że to kwestia czasu jak wznowią prace. 

 

Ad. 22.  Zamknięcie II Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 
 

O godzinie 18.30 Przewodniczący zakończył III Sesję Rady Gminy w Trzebiechowie. 

 

Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Kieliszek Angelika   /-/ Paweł Urbański  


